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ZÁPIS z 20. jednání  
Výboru pro sociální politiku ZHMP konaného dne 14. 1. 2021 v 15:00 hod.  

on-line v prostředí Cisco Webex, 
 
Přítomni:  Mgr. Eva Horáková, Martin Arden, prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc., PharmDr. Petr Fifka, 

Ing. Jakob Hurrle, Mgr. Nikol Marhounová, Zdena Štěpánková, Ing. Monika Weinerová, Ing. Patrik Nacher 

 

Omluveni: Ing. Alexandra Udženija, radní Mgr. Milena Johnová 

Nepřítomni:  
Hosté: PhDr. Tomáš Klinecký, ředitel SOV MHMP, Ing. Alice Mezková, zástupkyně ředitele MHMP pro Sekci 

služeb občanům, Mgr. Jindřich Exner, metodik služeb sociální prevence SOV MHMP 

Jednání řídila: Mgr. Eva Horáková, předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP  

 
Text zahájení: Jednání Výboru probíhalo v prostředí Cisco Webex a vedle jeho členů se zúčastnili též 3 stálí 
hosté. Paní předsedkyně Horáková zahájila jednání v 15:04. 
 
Schválený program:  
 

Bod Věc 

1. Volba ověřovatele zápisu 

2. Schválení programu jednání 

3. Vzetí na vědomí zápisu z minulého jednání 

4. Souhrnná informace o tiscích předkládaných ZHMP (R-38218) 

5. Prezentace rozpočtu pro rok 2021 

6. Informace o činnosti Výboru pro sociální politiku v roce 2020 

7. Různé 
 
K jednotlivým bodům programu:  
 
1. Volba ověřovatele zápisu  
 
Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP  
 
Usnesení č. U-VS-0151  
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Výbor pro sociální politiku ZHMP 
 
I. schvaluje  

ověřovatele zápisu 20. jednání Výboru pro sociální politiku, kterým je Martin Arden  
 
přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0  
 
2. Schválení programu jednání  
 
Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP  
 
Během projednávání tohoto bodu se připojil Martin Dlouhý.  
 
Usnesení č. U-VS-0152 
 
Výbor pro sociální politiku ZHMP  
 
I. schvaluje 
  program 20. jednání Výboru pro sociální politiku v upraveném znění s tím, že bude z programu 
vyřazen bod 4. – Souhrnná informace o tiscích v sociální oblasti schválených ZHMP  
 
přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
 
3. Vzetí na vědomí zápisu z minulého jednání  
 
Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP  
 
Během projednávání tohoto bodu se připojil Ing. Jakob Hurrle. 
 
Usnesení č. U-VS-0153 
 
Výbor pro sociální politiku ZHMP  
 
I. bere na vědomí  

zápis z prosincového jednání Výboru pro sociální politiku v předloženém znění  
 

přijato jednomyslně, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 
 
4. Souhrnná informace o tiscích předkládaných ZHMP (Z-9021) 
 
Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP  
 
Během projednávání tohoto bodu se připojil PhDr. Tomáš Klinecký, který se však v důsledku problémů s 
připojením následně odpojil. 
 
Paní předsedkyně představila obsah tisku, který jde na pondělní Radu (18.1.2021) pod číslem R-39118. 
Informovala o přerozdělení celkové částky 444 milionů pro 431 žádostí, ze kterých pouze 9 nebylo 
podpořeno z důvodu, že nebyly v souladu s krajskou sítí. Oproti loňsku bylo tedy rozděleno o 100 milionů 
víc. Dále paní předsedkyně vyzvala k dotazům a připomínkám.  
Ing. Jakob Hurrle vznesl dotaz týkající se navýšení platů pro sociální pracovníky, které nemohlo být 
v žádostech reflektováno. Paní předsedkyně odpověděla, že tuto problematiku by mělo vyřešit možné 
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vypsání 2. kola, neboť z původně alokovaných 470 milionů zbylo 26 milionů, které by mohly být uvolněny v 2. 
kole. 
 
Ing. Jakob Hurrle se v důsledku problémů s kamerou dalšího hlasování nezúčastnil. 
 
Usnesení č. U-VS-0154 
 
Výbor pro sociální politiku ZHMP  
 
I. bere na vědomí  

Informaci o tisku Z-9021 k návrhu na poskytnutí dotací hlavního města Prahy pro rok 2019 v oblasti 
sociálních služeb na základě „Programu podpory registrovaných sociálních služeb pro poskytovatele 
sociálních služeb, kteří poskytují sociální služby zejména na území hl. m. Prahy nebo občanům hl. m. Prahy 
pro rok 2019“, a úpravu rozpočtu a doporučuje ZHMP materiál projednat a schválit v předloženém znění 
 
přijato jednomyslně, pro:9 , proti:0 , zdržel se:0, mimo místnost: 0 
 
5. Prezentace rozpočtu pro rok 2021  
 
Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP  
 
Paní předsedkyně informovala o plánovaných rekonstrukcích DZR Terezín. V této záležitosti upozornila na 
zprávu ombudsmana z návštěvy zařízení, kterou se zavázala dodat členům Výboru k prostudování.  
Nikdo neměl další připomínky. 
 
Usnesení č. U-VS-0155 
 
Výbor pro sociální politiku ZHMP  
 
I. bere na vědomí  

Informace k rozpočtu pro rok 2021 v kapitole 5 – Zdravotnictví a sociální oblast 
 
přijato jednomyslně, pro:9 , proti:0 , zdržel se:0, mimo místnost: 0 
 
6. Informace o činnosti Výboru pro sociální politiku v roce 2020 
 
Předkladatel: předsedkyně Výboru pro sociální politiku ZHMP  
 
V průběhu projednávání tohoto bodu se připojil Mgr. Jindřich Exner. 
 
Paní předsedkyně předložila připravený tisk s informacemi o činnosti Výboru pro sociální politiku a provedla 
reflexi uplynulého roku včetně návštěv domovů, ve kterých chce pokračovat i v tomto roce.  
 
Dále upozornila na problematiku postavení některých příspěvkových organizací k pandemii koronaviru. Jako 
případ uvedla DS Elišky Purkyňové, jejíž případ by ráda v průběhu tohoto roku prošetřila. Požádala členy 
Výboru o možnost jednat za ně ve vyžádání písemných materiálů od DS a od všech dotčených orgánů, které 
situaci řešily a zabývaly se jí, např. kontrolní odbor, sociální, hygiena, záchranná služba. 
Ing. Patrik Nacher tuto poznámku uvítal a podotknul, že by se toto téma mělo otevřít jak na Výboru, tak na 
Zastupitelstvu.  
Prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr., MSc. se vyjádřil, že je nutné nejprve získat a mít relevantní informace 
např. od  kontrolního odboru, záchranné služby, pro diskuzi na Výboru, které v současné době nemáme. 
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Předsedkyně Horáková si vzala za úkol získat relevantní podklady k DS, představit je a na únorové jednání 
Výboru pozvat ředitelku a vedoucí zdravotnické péče DS Elišky Purkyňové a zástupce zdravotnické 
záchranné služby. 
O této problematice neproběhlo hlasování. 
 
Usnesení č. U-VS-0156 
 
Výbor pro sociální politiku ZHMP  
 
I. bere na vědomí  

Informace o činnosti Výboru pro sociální politiku v roce 2020 
 

přijato korespondenčně per rollam, pro:10 , proti:0 , zdržel se:1 , mimo místnost: 0 
7. Různé 
 
Paní předsedkyně Horáková informovala o možnosti připojit se na online jednání Výboru z místnosti Nové 
rady, která nabízí počítače se stabilním připojením k síti. 
 
Během 2. poloviny Výboru se připojil  Mgr. Jindřicha Exnera, který ve stručnosti představil rozpočet sociální 
oblasti pro rok 2021. Paní předsedkyně Horáková mu položila otázku ohledně platů sociálních pracovníků ve 
vztahu ke grantovému programu. Mgr. Jindřich Exner informoval o 25 milionech Kč. ponechaných do 2. kola 
programu a o faktu, že některé organizace s navýšením platů počítaly již při žádostech v kole 1., tudíž by 
alokované peníze měly na žádosti reflektující tuto změnu vystačit. 
 
Paní předsedkyně dále informovala o probíhajícím očkování proti SARS-CoV-2 v domovech pro seniory 
MHMP a o očkovací strategii. Zmínila očkovací centra, jednotlivé fáze strategie a ujistila členy Výboru, že 
očkování klientů v příspěvkových organizacích probíhá dle plánu. V případě dalších otázek na toto téma 
odkázala členy Výboru na radní Mgr. Milenu Johnovou nebo ředitele odboru zdravotnictví, Mgr. Martina 
Ježka.  
_________________________________________________________________________ 
 
Na závěr paní předsedkyně poděkovala členům Výboru za účast a ukončila jednání v 15:55 hod.  
 

Mgr. Eva Horáková 
předsedkyně Výboru pro sociální politiku  

 
 
 
Ověřil: Martin Arden, člen Výboru pro sociální politiku ZHMP  
 
Zapsal: Tereza Kroužková, sekretářka Výboru pro sociální politiku ZHMP 


